
Z Á P I S N I C A 
 

z 8. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Černíku, 
ktoré sa konalo dňa 13. marca 2020 o 18.00 hodine 

v zasadačke obecného úradu v Černíku 
 

Dnešné riadne zasadnutie OZ bolo zvolané pozvánkou starostu obce v zmysle Zákona                  

č. 369/1990 Zb., §12, ods. 1 v znení neskorších zmien a doplnkov. 
 

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 
 

Rokovanie dnešného zasadnutia otvoril a viedol starosta obce, ktorý na začiatku privítal poslancov 

OZ. Starosta obce skonštatoval, že sú prítomní 6 poslanci OZ, čo znamená, že OZ je 

uznášaniaschopné. 

Starosta obce prečítal návrh programu zasadnutia OZ. Vyzval poslancov, aby hlasovali za 

schválenie rokovacieho programu v takomto znení. 
 

 

Uznesenie číslo VIII/1/13032020 
K schváleniu programu 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje 
program 8. zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného 13.03.2020, nasledovne: 
 

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

3. Kontrola uznesenia zo 7. zasadnutia OZ 

4. Schválenie Zámennej zmluvy, ktorá rieši výmenu pôdy v pomere 1:1 medzi obcou 

Černík a manželmi Michal Blanár a Zuzana Blanárová 

5. Schválenie Kúpnej zmluvy, ktorá rieši predaj pozemku vo vlastníctve obce Černík vo 

vzťahu k Ing. Miloslavovi Hačkovi a Ľubici Hačkovej 

6. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Černík za rok 2019 

7. Úprava rozpočtu v nadväznosti na rekonštrukciu toaliet na Obecnom úrade 

8. Schválenie Zmluvy o prevádzkovaní so Západoslovenskou vodárenskou spoločnosťou 

9. Schválenie žiadosti na podanie projektu „WIFI pre Teba“ 

10. Diskusia 

11. Záver 
 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 
Počet poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 
Za: 6 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Mário Novák, Mgr. Tomáš Stuchlý, Ing. Marián Miko,  

Mgr. Alena Vráblová) 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 
 
 



2. Určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej 

komisie. 
 

Za overovateľov zápisnice určil starosta poslancov OZ Ing. Mária Nováka a Marcela Kúkelu. Za 

zapisovateľku zápisnice starosta obce určil pracovníčku Obecného úradu, Ing. Janu Čurgaliovú. 
Starosta obce podal návrh na zloženie návrhovej komisie. Poslanci na podnet starostu hlasovali 

a s počtom hlasov 6, jednomyseľne schválili návrhovú komisiu v zložení predseda Mgr. Tomáš 

Stuchlý a člen Mgr. Alena Vráblová. 
 

 
 

3. Kontrola uznesenia zo 7. zasadnutia OZ 
 

Starosta obce požiadal hlavnú kontrolórku obce, aby prečítala stanovisko k plneniu uznesení 

zo 7. zasadnutia OZ. 
 

Uznesenie číslo VIII/2/13032020 
Ku kontrole uznesenia zo 7. zasadnutia OZ 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- konštatuje, že 
Uznesenia zo 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Černíku sú splnené. 
 

 

 

4. Schválenie Zámennej zmluvy, ktorá rieši výmenu pôdy v pomere 1:1 medzi 

obcou Černík a manželmi Michal Blanár a Zuzana Blanárová 

 
Starosta informoval poslancov, že sa jedná sa o Zámennú zmluvu, ktorá zabezpečí výmenu 

pozemku v pomere 1:1 medzi obcou Černík a manželmi Michal Blanár a Zuzana Blanárová. 

Jedná sa o pozemok, na ktorom sa nachádza parkovisko (príležitostné parkovanie) pred 

kostolom.  

 

Uznesenie číslo VIII/3/13032020 

K schváleniu Zámennej zmluvy, ktorá rieši výmenu pôdy v pomere 1:1 medzi obcou 

Černík a manželmi Michal Blanár a Zuzana Blanárová 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje 

Zámennú zmluvu medzi obcou Černík a manželmi Michal Blanár a Zuzana Blanárová, ktorou 

je zabezpečený prevod nehnuteľnosti – pozemku, ktorý bol zameraný geometrickým plánom  

č. 124/2019. 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7  

Počet prítomných poslancov: 6 

Za: 6 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Mário Novák, Mgr. Tomáš Stuchlý, Ing. Marián Miko,  

Mgr. Alena Vráblová) 

Proti: 0 



Zdržal sa:0 

Nehlasoval:0 

 

 

5. Schválenie Kúpnej zmluvy, ktorá rieši predaj pozemku vo vlastníctve obce 

Černík vo vzťahu k Ing. Miloslavovi Hačkovi a Ľubici Hačkovej 

 
Starosta obce objasnil poslancom, že sa jedná sa o Kúpnu zmluvu, ktorá zabezpečí predaj 

pozemku vo vlastníctve obce na Ing. Miloslava Hačku a Ľubicu Hačkovú.  

 

 

Uznesenie číslo VIII/4/13032020 

K schváleniu Kúpnej zmluvy, ktorá rieši predaj pozemku vo vlastníctve obce Černík vo 

vzťahu k Ing. Miloslavovi Hačkovi a Ľubici Hačkovej 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje  

prevod majetku obce a spôsob prevodu nehnuteľného majetku obce, nachádzajúceho sa v Obci 

Černík, katastrálne územie Černík, vedeného u Okresného úradu Nové Zámky, katastrálneho 

odboru zapísaného na LV č. 1 ako pozemok parc. registra „C“ číslo 373/9 zastavaná plocha 

a nádvorie o výmere 79 m2, vo výlučnom vlastníctve obce Černík podľa § 9a ods. 8 písm. b) 

zák. č. 138/1991 Zb. v znení neskorších predpisov na základe Kúpnej zmluvy uzatvorenej dňa 

20.05.2020 medzi predávajúcou: Obec Černík, so sídlom: Černík 145, 941 05 Černík,                    

IČO: 00308846, zast. Ing. Petrom Stuchlý, PhD. starostom obce a  kupujúcimi  Ing. Miloslav 

Hačko, rod. Hačko, nar. 23. 7. 1958, tr. bytom: 941 05 Černík č. 396 a manželka Ľubica 

Hačková, rod. Šebíková, nar. 29. 9. 1963, tr. bytom: 941 05 Černík č. 396, ktorí predmet 

prevodu nadobúda do ich bezpodielového spoluvlastníctva manželov za kúpnu cenu vo výške 

10 EUR/m2, t.j. celkovo vo výške 790 EUR. 

 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Za: 6 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Mário Novák, Mgr. Tomáš Stuchlý, Ing. Marián Miko,  

Mgr. Alena Vráblová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval:0 

 

 

6. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Černík za rok 

2019 

 
Starosta požiadal hlavnú kontrolórku obce aby predniesla správu o kontrolnej činnosti za rok 

2019 
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Uznesenie číslo VIII/5/13032020 

K správe o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Černík za rok 2019 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- berie na vedomie  

Správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Černík za rok 2019 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7  

Počet prítomných poslancov: 6 

Za: 6 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Mário Novák, Mgr. Tomáš Stuchlý, Ing. Marián Miko,  

Mgr. Alena Vráblová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval:0 

 

 

7.  Úprava rozpočtu v nadväznosti na rekonštrukciu toaliet na Obecnom 

úrade 

 
Naše fašiangové slávnosti nás poctil svojou návštevou aj náš rodák Ing. Jozef Ružanský. Po 

krátkej exkurzii po našom úrade sa rozhodol nám poskytnúť finančný dar vo výške 5000 EUR 

na rekonštrukciu toaliet v budove Obecného úradu. Momentálne prebiehajú demolačné práce. 

Odhadujeme, že celá rekonštrukcia bude stáť niečo cez 10000 EUR, keďže sa jedná 

o kompletnú rekonštrukciu. 

 

 

Uznesenie číslo VIII/6/13032020 

K úprave rozpočtu v nadväznosti na rekonštrukciu toaliet na Obecnom úrade  

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje 

Úpravu rozpočtu v nadväznosti na rekonštrukciu toaliet na Obecnom úrade vo výške skutočne 

vynaložených nákladov, maximálne do 15 000 EUR. 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7  

Počet prítomných poslancov: 6 

Za: 6 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Mário Novák, Mgr. Tomáš Stuchlý, Ing. Marián Miko,  

Mgr. Alena Vráblová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval:0 

 

 

 

 

 

 

 



8. Schválenie Zmluvy o prevádzkovaní so Západoslovenskou vodárenskou 

spoločnosťou 
 

Starosta obce informoval poslancov, že sa jedná o zmluvu, ktorou sa stanovujú práva 

a povinnosti zmluvných strán pri prevádzkovaní vodovodnej sieti v našej obci.  

 

 

Uznesenie číslo VIII/7/13032020 

K schváleniu Zmluvy o prevádzkovaní so Západoslovenskou vodárenskou spoločnosťou 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje 

Zmluvu o prevádzkovaní uzatvorenú medzi obcou Černík a Západoslovenskou vodárenskou 

spoločnosťou, a.s. 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7  

Počet prítomných poslancov:6 

Za: 6 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Mário Novák, Mgr. Tomáš Stuchlý, Ing. Marián Miko,  

Mgr. Alena Vráblová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval:0 

 

 

9. Schválenie žiadosti na podanie projektu „WIFI pre Teba“ 
 

Tento projekt rieši umiestnenie 10 bodov na pripojenie na internet v našej obci. Body boli 

rozmiestnené tak, aby boli pokryté miesta s najväčším pohybom občanov. Napríklad Obecný 

úrad, futbalové ihrisko, detské ihriská, zdravotné stredisko, posilňovňa, cintorín... Dotácia na 

projekt je 15000 EUR a naša spoluúčasť je 5% , čo je cca 750 EUR. 

 

 

Uznesenie číslo VIII/8/13032020 

K schváleniu žiadosti na podanie projektu „WIFI pre Teba“ 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje 

Podanie žiadosti na realizáciu projektu „WIFI pre Teba“. 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Za: 6 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Mário Novák, Mgr. Tomáš Stuchlý, Ing. Marián Miko,  

Mgr. Alena Vráblová) 

Proti:0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval:0 

 

 



10. Diskusia 

 
          Na začiatok si zobral slovo p. starosta a predstavil poslancom plány do blízkej 

budúcnosti. 
          Informoval, že obec obstarala 20 stolov a 40 lavíc, 4 stanové prístrešky, teraz máme cel-

kovo 6 ks, takže na naše obecné akcie sa stávame čoraz viac samostatnejší, pretože tieto veci 

sme museli doteraz vždy zapožičiavať od okolitých obcí. 

          Prechádzame na nový informačný systém Urbis, ktorý zabezpečí efektívnejšie fungova-

nie jednotlivých podsystémov ako sú spracovanie účtovníctva, miezd, daní a poplatkov alebo 

obyvateľstva. Pracujeme na novej registratúre, inak povedané na novej organizácii všetkých 

našich písomností, ktoré súvisia so správou daní, účtovníctva, stavebných povolení, projektov 

a bežnej korešpondencie. Za týmto účelom sme nakúpili 14 regálov,  ktoré nám zabezpečia 

prehľadné usporiadanie všetkých našich dokumentov. 

          Starosta ďalej apeloval na triedenie odpadu nie len v našich domácnostiach, ale aj na 

našom miestnom cintoríne. Momentálne na cintoríne máme 3 kontajnery. Prvý kontajner je na 

sklo. Tu by chcel vyzvať všetkých, aby doň vkladali len čisté vyhorené sklenené svietniky 

a lampáše najlepšie s už demontovanou plastovou časťou. Druhý kontajner je výlučne na bio 

odpad, ale v ňom pri každom vývoze nájdeme kombináciu živých kvetov, umelých kvetov, vy-

horených umelohmotných kahanov, vencov a podobne. Do druhého kontajnera označeného 

“Biologický odpad“ vhadzujme výlučne len bio odpad teda len rastlinné zvyšky. Tretí kontajner 

slúži na ostatný odpad, ako sú umelé kvety, vyhorené umelohmotné kahance, sviečky, svietniky, 

alebo umelohmotné vence. Vopred poďakoval za dodržiavanie týchto pravidiel.  

          V roku 2018 bola miera separácia na úrovni 21,80 %. Miera separácie v roku 2019 v 

našej obci dosiahla úroveň 30,43%, čo znamená že sme sa medziročne zlepšili o 8,63%.Túto 

úroveň si musíme udržať, v lepšom prípade zlepšiť. Vďaka patrí všetkým Vám, ktorí sa snažíte 

triediť odpad naozaj zodpovedne. Inak povedané, čím lepšie budeme triediť komunálny odpad, 

tým nižšie poplatky za likvidáciu komunálneho odpadu budeme všetci platiť. V roku 2019 sme 

vyseparovali takmer 10 ton papiera, 18 ton skla, 1,5 tony kovu, 3 tony šatstva, 1,5 tony elektro-

odpadu, 8 ton plastov a takmer 42 ton bio odpadu. Na druhej strane sme vyprodukovali takmer 

171 ton komunálneho odpadu a 23 ton drobného stavebného odpadu, čo sú vysoké čísla. Veľký 

tlak v súčasnosti je práve na znižovanie komunálneho odpadu, čo sa dá dosiahnuť len tým spô-

sobom, že budeme separovať ešte lepšie. Za týmto účelom poskytneme pre každú domácnosť 

organizér na separovaný zber s 50% dotáciou zo strany obce. Cena organizéra po uplatnení 

dotácie je 9 EUR. Mnohí túto možnosť už aj využili. 

          Dane a poplatky bude možné u nás platiť od apríla aj bezhotovostne, teda kartou. 

          Poslanec M. Kúkela sa spýtal na osvetlenie v obci, na výmenu svietidiel, prípadne dopl-

nenie stĺpov s osvetlením. P. starosta ho ubezpečil, že na osvetlení obce je rozpracovaný projekt 

na etapové riešenie, ale pričom jeho realizácia a hlavne financovanie je závislé na ďalšom vý-

voji situácie okolo koronavírusu. Staré svietidlá by mali nahradiť úsporné, s úsporou 30-40%. 

Poslanec M. Novák upozornil na odtrhnuté šindle na altánkoch na detských ihriskách, ktoré 

odfúkol silný vietor v predchádzajúcich dňoch. P. Kozár tiež upozornil na potrebu opravy stre-

chy aj na ihrisku, na budove šatní. 

          Starosta obce prisľúbil že preverí daný stav a spomenul že v uplynulých týždňoch došlo 

po dlhom čase aj k vykonaniu revízií plynových kotlov na bytovke, obecnom úrade,  posilňovni 

a na ihrisku. P. Vráblová navrhla zapojiť pri príležitosti blížiaceho sa Dňa Zeme, ktorý bude 22. 

apríla Zväz poľovníkov do aktivít v našej obci. 

Do diskusie sa už nikto nezapojil. 

 

 

 



11. Záver 

 
P. starosta poďakoval prítomným za účasť a poprial všetkým pekný večer a pevné zdravie.  

 

 

 

 

 

 

 

V Černíku 13.03.2020 

 

 

Zapísala: Ing. Jana Čurgaliová 

 

 

Overovatelia zápisnice: Ing. Mário Novák 

 

      Marcel Kúkela 


